



14 DEC, 2022

SBD menang Program MYHackathon

Utusan Sarawak, Malaysia



Page 1 of 2

SBD menang Program MYHackathon

KUCHING: Satok Bridge Digital (SBD), pemenang Program MYHackathon 2022 Kohort 2 (MYHackathon) dengan Inovasinya iaitu GajahSafe.

SBD membangunkan GajahSafe untuk menangani masalah Kementerian Pertanian dan Keselamatan Makanan (MAFI) untuk Program MYHackathon yang bertemakan 'Penyelesaian teknologi untuk menangani konflik manusia dan hidupan liar di kawasan sektor agromakanan.'

Menurut kenyataan media yang dikeluarkan oleh Tabung Ekonomi Gagasan Anak Sarawak (TEGAS) GajahSafe ialah sistem berasaskan Kecerdasan Pintar (AI) yang boleh mengesan gajah dari jauh untuk menakutkan mereka.

Katanya, ia adalah penyelesaian yang selamat untuk mewujudkan ekosistem yang sihat antara manusia dan gajah yang akan mengu-

rangkan konflik dihadapi masa kini.

Ketua Digital Jurutera Perunding Kawasan Jambatan Satok Sdn Bhd, Lavindar Singh, menerima hadiah bagi pihak SBD pada majlis penutupan MYHackathon yang disempurnakan oleh Ketua Setiausaha Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI), Datuk Aminuddin Hassim di Cyberjaya.

SBD akan menerima RM250,000 dan akan bekerjasama dengan MAFI bagi memperhalusi pelan pelaksanaan mereka untuk 12 bulan akan datang.

"Kami berasa amat berbesar hati kerana penyelesaian kami, GajahSafe, dipilih sebagai pemenang MyHackathon 2022 Kohort 2. Perjalanan untuk ke sini adalah sukar, dan kami berterima kasih kepada keluarga, pasukan dan rakan kongsi ekosistem kami, tanpa mereka kami tidak akan berada di tempat kita hari ini.

"Selain itu, saya ingin mengucapkan terima kasih kepada MOSTI, Cradle, dan TEGAS khususnya atas sokongan dan nasihat mereka," kata Lavindar Singh, Ketua Digital Jurutera Perunding Kawasan Jambatan Satok Sdn Bhd dalam satu kenyataan media.

Mengekalkan tema 'Hackathon Nasional Untuk Malaysia Inklusif', kohort kedua MYHackathon telah dilancarkan pada 22 November 2022 di Kampung Digital TEGAS.

Peserta terpilih melalui bootcamp selama dua minggu dan sesi bimbingan secara peribadi daripada mentor bertaraf dunia sebelum 20 finalis dipilih untuk pusingan akhir pitching di Rekascape, Cyberjaya.

"Tahniah kepada Satok Bridge Digital, satu-satunya syarikat dari Sarawak yang memenangi program MYHackathon 2022 Kohort 2.

"MYHackathon adalah salah satu daripada banyak program di bawah inisiatif nasional, MYStartup, yang dimulakan tahun lepas untuk menyokong permulaan peringkat awal di Malaysia.

"TEGAS berbangga menjadi rakan kongsi utama MYStartup Sarawak Chapter melalui Perkampungan Digital TEGAS, dan kami berharap dapat meneruskan perkongsian kami dengan MOSTI dan Cradle untuk mencipta lebih banyak kisah kejayaan di Sarawak, selaras dengan Strategi Pembangunan Pasca Covid-19 2030," kata Timbalan Menteri Perancangan Bandar, Pentadbiran Tanah dan Alam Sekitar yang juga Pengerusi TEGAS, Datuk Len Talif Salleh.



TAHNAH... Lavindar Singh, menerima hadiah bagi pihak Satok Bridge Digital daripada Ketua Setiausaha Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI), Datuk Aminuddin Hassim di Cyberjaya baru-baru ini.



14 DEC, 2022

SBD menang Program MYHackathon

Utusan Sarawak, Malaysia



Page 2 of 2

SUMMARIES

KUCHING: Satok Bridge Digital (SBD), pemenang Program MYHackathon 2022 Kohort 2 (MYHackathon) dengan Inovasinya iaitu GajahSafe. SBD membangunkan GajahSafe untuk menangani masalah Kementerian Pertanian dan Keselamatan Makanan (MAFI) untuk Program MYHackathon yang bertemakan 'Penyelesaian teknologi untuk menangani konflik manusia dan hidupan liar di kawasan sektor agromakanan.' Menurut kenyataan media yang dikeluarkan oleh Tabung Ekonomi Gagasan Anak Sarawak (TEGAS) GajahSafe ialah sistem berasaskan Kecerdasan Pintar (AI) yang boleh mengesan gajah dari jauh untuk menakutkan mereka.